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Bereikbaarheid 
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Datum 

14 november 2017 

Ons kenmerk 

C2216520/4269127  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

A.J.H. (Jos) van Lent 

Telefoon 

(073) 681 24 88 

Email 

avlent@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 26 oktober 2017, ingekomen op 27 oktober 2017, heeft u namens 

de PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Welk oordeel heeft dit college over de ingetrokken steun van de ZLTO voor 
de BZV versie 2.0? 
Antwoord: Wij verwijzen u naar de Nota van Inspraak, hierin hebben wij 

aangegeven: “Wij betreuren het dat u de BZV niet meer wil ondersteunen. Wij 
willen de samenwerking graag voorzetten”. 
 

2. Kan dit college uitleggen hoe zij denkt zonder steun van de ZLTO als 
belangrijkste vertegenwoordiger van de agrarische sector de BZV versie 2.0 te 
kunnen bewerkstelligen? 
Antwoord: Bij het ontwerpen en vaststellen van de BZV is het steeds de 

bedoeling geweest dat het ambitieniveau van de BZV stapsgewijs verhoogd zou 

worden. Via de recent aangepaste regelgeving vragen wij veehouders om extra 

stappen te zetten en wij bieden ook extra mogelijkheden voor veehouderijen. 

Daarnaast helpt een uitgebreid pakket van ondersteunende maatregelen 

veehouders die hun bedrijf willen verduurzamen. Wij zijn van mening dat de 

BZV onderdeel is van een samenhangend en afgewogen pakket om de transitie 

te versnellen. 

 

3. Deelt dit college de visie van de ZLTO dat er sprake is van een stapeling van 
regelgeving? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Wij zijn van mening dat sprake is van een afgewogen pakket aan 

regelgeving en aan ondersteunende maatregelen om de transitie te versnellen, 

zie het antwoord op vraag 2. 
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4. Deelt dit college de mening van de PVV dat als belangenorganisaties en 
adviseurs van veehouders en een gemeente tegen een algemene verhoging zijn, 
dit serieus moet worden genomen? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Ja. 

 

5. Is dit college bereid, nu een van de belangrijkste partners zich heeft 
teruggetrokken, te erkennen dat de vele dialoogsessies de afgelopen jaren geen 
enkele zin hebben gehad? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Een dialoog hoeft niet altijd te leiden tot een gezamenlijk 

standpunt. Wel hebben de dialoogsessies, bijvoorbeeld die rond mest, 

bijgedragen aan wederzijds begrip en deze zijn dus zeker zinvol. Daarnaast is 

mede op verzoek van ZLTO de BZV alleen nog maar van toepassing op 

uitbreiding van stallen. 

 

6. Verwacht dit college dat meer partijen hun steun gaan intrekken? Zo ja, 
welke? 
Antwoord: Nee. 

 

7. Deelt dit college de mening van de PVV dat de samenwerking tussen dit 
college en de ZLTO voornamelijk verpest is door het gedrag en de diverse 
minachtende uitspraken van gedeputeerde Johan van Hout over de 
veehouderijsector? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Hoewel de ZLTO haar steun voor de BZV heeft ingetrokken 

werken wij nog steeds op vele terreinen goed samen met de ZLTO. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


